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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą wsparcia jakie przekazał Urząd Miasta Tarnowa 
na rzecz klubu piłkarskiego Błękitni Tarnów w ostatnich trzech latach. Jakiś czas temu media 
obiegła informacja o tym, że ten zasłużony klub upada i ogranicza swoją działalność do sekcji 
młodzieżowych. 
Proszę o informację dotyczącą wsparcia ze strony Miasta w ostatnich trzech latach dla tego klubu.

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

                                                                                                         
                                                                                                

                                                                                                                   
Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


